
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 29. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 134

Forslag til folketingsbeslutning om indførelse af forbud mod brug af neonikoti-

noider.

Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 1

Under 1. behandlingen af beslutningsforslaget udtalte Miljø- og fødevaremini-

steren vedr. dispensation til dyrkning af vinterraps med neonikotinoider, at

”danske godkendelser vil blive trukket tilbage”. Vil ministeren oplyse, om det

betyder, at evt. dispensationer der er givet til anvendelse af neonikotinoider

ved dyrkning af vinterraps i 2018 vil blive trukket tilbage, og vil ministeren re-

degøre for, hvad en evt. ny dispensationspraksis vedr. brug af neonikotinoider

ved dyrkning af raps indebærer?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk

og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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